
 

 

 

 Application Fee Payment Method (Secondary only) 申請費付款方式 (僅適用於中學)  
 

1. Bank Transfer from local bank - ATM Payment (本地銀行自動轉帳)  
 
YCIS (Secondary) Bank Account Information (耀中國際學校(中學部)銀行戶口資料)  

Beneficiary Bank HANG SENG BANK 

Beneficiary Name YEW CHUNG INTERNATIONAL SCHOOL - Secondary 

Beneficiary Account Number 242-178531-001 (HKD) 
 
Important Note:  

a. The full name (both English and Chinese if applicable) and the date of birth of the applicant must be written on the 
ATM payment receipt before the receipt is being uploaded 

                 家長必須註明申請人的中英文全名和出生日期在銀行轉帳付款收據上，並把收據上傳至系統。 
 

2. Bank Transfer from overseas bank (in Hong Kong dollars) (海外匯款) 
 
YCIS (Secondary) Bank Account Information (耀中國際學校(中學部)銀行戶口資料)  

Beneficiary Bank HANG SENG BANK 

Beneficiary Bank Address WATERLOO RD BR, 86 WATERLOO RD HO MAN TIN, HONG KONG SAR 

Beneficiary Bank / SWIFT BIC HASE HK HH 

Beneficiary Name YEW CHUNG INTERNATIONAL SCHOOL - Secondary 

Beneficiary Account Number 024-242-178531-001 (HKD) 
 
Important Note:  

a. The full name (both English and Chinese if applicable) and the date of birth of the applicant must be written on the 
remittance advice before the advice is being uploaded  

                 家長必須註明申請人的中英文全名和出生日期在銀行海外匯款單上，並把匯款單上傳至系統。 
b. Please make sure that the Full Amount of Application Fee (HKD 1,000) must be received by YCIS bank account, all 

bank charges are to be borne by the payer 
請確保匯款的金額總數為港幣1,000元，所有銀行手續費將由付款人承擔。家長應在匯款前，先聯絡銀行查詢銀       行手

續費。 
 

3. Applicants can mail the crossed cheque (in Hong Kong dollars) to YCIS Admissions Office by post. Cheque is 
made payable to Yew Chung International School – Secondary  

     劃線支票付款，付款抬頭為「耀中國際學校(中學部)」 
 
Important: 

a. Please write down the full name (both English and Chinese if applicable) and date of birth of the applicant as well as 
the name and contact number of the contact person on the back of the cheque. Please mail the cheque to the 
following address: 

 Admissions Office 
Yew Chung International School 
3 To Fuk Road 
Kowloon Tong 
Hong Kong 

家長必須在支票背面註明申請人的中英文全名 ˴ 出生日期，以及聯絡人名稱和聯絡電話，並把劃線支票郵寄到: 
 香港九龍塘多福道3號耀中國際學校入學部 

 
Cash will NOT be accepted for Application Fee Payment (現金付款恕不接受) 
Should you have any enquiries, please contact the Admissions Office at (852) 2338-7106 or admissions@ycef.com  
如有任何查詢，請聯繫耀中國際學校入學部 (852) 2338-7106 或電郵 admissions@ycef.com  
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